
Vanhempienpalaveri 27.7.2020 

Paikalla: Kippola Hanna ja Janne, Tulppo Katja, Saarikettu Sami ja Sari, Änäkkälä Jari, Törmälä Mikko, 
Rauhala Joonas, Rajala Sanna, Hautajoki Elisa, Änäkkälä Virpi, Laajala Tiina ja Jouni, Räsänen Janne, Puurula 
Jukka, Koskela Matti, Kiiskilä Olli, Laajala Mirjami, Laurila Maija.  

 

Budjetista ja varainkeruusta: 

- 80 €/kk jäämaksu ja aletaan kerätä elokuusta lähtien. Pilvi ilmoittelee miten maksetaan. Tuen 
saajat EIVÄT MAKSA JÄÄMAKSUJA. Jos tuki ei riitä koko kaudelle, ollaan henk.koht yhteydessä 
näihin perheisiin! 

- 3000 € Varainkeruu summa päätettiin kuitata siten, että jokainen juniori hommaa itselleen 150 € 
sponsorin joukkueelle. Sponsori/mainossopimus toimitetaan sähköisessä ja paperisessa muodossa 
jokaiselle perheelle, johon laitetaan tilitystiedot yms. Halutessaan saa siis myydä sellaisen 
”mainoksenkin”, jota kuulutetaan pelien yhteydessä.  

- JOS JOLLAKIN ON MAHDOLLISUUS MYYDÄ TARRAMAINOKSIA TMS ESIM.KYPÄRIIN, niin se on tuloa 
kotiinpäin!!! 

- Hommaamme lämppätakit. Jojot selvittävät hinnat yms. Takit käydään sovittamassa paikallisessa 
sportiassa. Tämä takin osto on ns. ”omakustannehintainen”, jota ei ole budjettiin laitettu! Takkeihin 
pitää tulla Kiilat Hockeyn logo ja seuran pääsponsoreiden Lämpö Oyn ja OP:n logot. 

 

Mediavastaava: 

- Seuralle pitää ilmoittaa joukkueen mediavastaavan nimi. Päätettiin laittaa asia ”lasten harteille”. 
Joukkueen tyttöset ovat näppäriä somettajia. Ennen somepäivitystä julkaisu pitää tarkastuttaa 
aikuisella ja tämä nyt ilmeisesti jäi Tulpon Katjan harteille. Eli allekirjoittanut ilmoittaa 
”Mediavastaavaksi” itsensä, mutta sometuksen tekee joukkueen juniorityttöset mediavastaavan 
valvovan silmän alla. 

 

Jäävuorot: 

- kolme kertaa viikossa treenataan. Treeniajat pitäisi tulla julkiseksi viikolla 31. 

 

Sarjailmoittautuminen: 

- sarjatasot AA ja A herätti hyvää ja rakentavaa keskustelua. Valmennuksen puheenvuorossa 
korostettiin, että haluttaisiin tällä järjestelmällä saada oikean tasoista peliä kaikille junioreille. 
Peliaikaa myös varmasti saisi peleissä kaikki hyvin ja ns. ”peluuttamisen” tarve vähenisi. 
Vanhempien huolenaiheena oli A sarjatason joukkuemäärät ja tasovaihtelu. Vanhempien 
puheenvuoroissa korostettiin, että viime kautena pelattiin kahdella joukkueella AA tasolla kohtuu 
hyvin. Joku vanhemmista toivoi, että valmennus saa asian päättää.  

Summasummarum:  

Joukkueen johtoryhmä vielä tiedustelee A sarjatason joukkuemääriä. Ja keskustelee asiasta vielä 
ennen lopullista päätöstä.  



 

  


